
Gliwice, 07 .O 1.2022 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

(drogą elektroniczną) 

Zakończył się Gliwicki Budżet Obywatelski 2021 w Gliwicach. Związku z tym zwracam się z gorącą 

prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie zadania nie zostały wykonane w ramach GBO2021?

2. W których dzielnicach miały być wykonane owe zadania?

3. Jaki jest powód niezrealizowanych zadań?

W związku z otrzymanymi informacjami o niewykonaniu zadań w jednej z dzielnic- czy jest możliwość, 

aby temu zapobiec w kolejnych edycjach? 

Zwracam się również z gorącą prośbą w sprawie powołania komisji, która by porozmawiała 

i przedyskutowała takie problemy i wspólnymi siłami coś ustaliła. 

Dziękuję za rozpatrzenie mojej prośby. 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

Gabriel Bodzioch 

Radny Rady Miasta Gliwice 




